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Aktivnosti načelnika opštine 
 
13.9. Posjeta delegacijе Vlade –sanacija 
šteta od poplava 
 
Ministar uprave i lokalne samouprave 
Zoran Lipovac  je  nakon sastanka sa 
načelnicima opština Prijedor, Kozarska 
Dubica i Oštra Luka istakao da će Vlada 
RS razmotriti prijedlog da svakoj opštini 
dodijeli nadoknadu za štetu nastalu od 
junskih poplava, a da same opštine 
odlučuju o prioritetima u koja će sredstva 
biti uložena.On je juče bio na čelu 
delegacije Vlade RS koja je posjetila 
opštinu Prijedor i sa načelnicima ove tri 
opštine razgovarao o procijenjenim 
štetama od poplava i načinu njihove 
sanacije. 
 

 
 
-Ovdje je iznesen veoma koristan prijedlog  
da opštine same rasporeñuju sredstva koja 
bi im bila dodijeljena na ime šteta uz 
obrazloženje da je prevashodno značajno 
da se sredstva ulažu u objekte koji će 
spriječavati  nova plavljenja i štete koje će 
i ubuduće  nastajati, rekao je Lipovac. 

Načelnik opštine Prijedor Marko Pavić je 
istakao da su ukupne procijenjene štete na 
području Prijedora oko 2, 4 miliona  KM i 
da je dogovoreno da se izvrši revizija te 
procjene . 
-Štete  koje su pretrpjele sve tri opštine su 
velike i te štete su , pogotovo u Prijedoru 
kontinuirane.Mi smo obaviješteni  kako 
Vlada namjerava da pomogne našim 
lokalnim zajednicama da se poprave 
spriječe u budućem vremenu i predložili da 
bi bilo daleko korisnije da se ulaže u 
preventivu ,kazao je Pavić. 
Načelnik opštine Kozarska Dubica Nino 
Jauz je istakao da su štete od poplava u 
ovoj opštini procijenjene na  preko 10 
miliona KM , te dodao da je Dubica ovih 
dana ponovo izložena poplavama 
-Mi smo izrazili naše prioritete kako se 
poplave ne bi ponavljale kod obilnih 
padavina, a to se odnosi na čišćenje 
gornjeg i donjeg odvodnog kanala, gdje 
dolazi do izlijevanja podzemnih 
voda,rekao je Jauz. 
Načelnica opštine Oštra Luka Drena 
Kuridža je  istakla da procijenjena šetea od 
junskih poplava u ovoj opštini iznosi oko 
650 000 KM,te pozdravila nastojanja da se 
sredstva ulože u prioritete,  ato je u na 
ovom području mjesna zajednica Budimlić 
Japra. 
Pomoćnik ministra poljoprirede Mihajlo 
Stevanović je izrazio zadovoljstvo da je 
diskusija išla u prvacu ulaganja u 
vodoprivredne objekte i sprečavanja 
poplava. On je dodao i da su već voñeni 
razgovori sa predstavnicima  Evropske 
razvojne banke  čiji su konsultantii na 
terenu. 
-NJihov prioritet će biti nasipi i kanali, te 
crpne stanice, a potom i objekti za zaštitu 
vodotoka ,njihovo čišćenje i ureñenje. 
On je potvrdio da je za ulaganje u 
vodoprivredne objekte potrebno oko 35 
miliona eura, te se očekuje da bi se od ove 
banke mogla dobiti povoljna kreditna 
sredstva i time u budućnosti znatno smanje 
štete od poplava i sredstva potrebna za 
sanaciju posljedica poplava. 
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Stanovi za 58 porodica  
 
Ministar rada i boračko invalidske zaštite 
Republike Srpske Rade Ristović uručio je 
ključeve i rješenja za 58 novoizgrañenih 
stanova porodicama poginulih boraca i 
RVI sa područja opšine Prijedor. 
Stambeni objekat je vrijedan oko 3 miliona 
maraka od kojih je dvije trećine finansirala 
vlada RS, a jednu trećinu opština Prijedor. 
Na ovaj način stambeno pitanje riješilo je 
48 porodica poginulih boraca i 10 ratnih 
vojnih invalida koji će biti smješteni u 34 
jednosobnih, i u 12 dvosobnih stanova i 
isto toliko garsonjera.  
Ministar rada i boračko invalidske zaštite 
Rade Ristović je istakao da je ovo 
kapitalan projekat koji je zajedno sa 
Boračkom organizacijom Vlada RS  
prepoznala, te da je ovo u Prijedoru  i  
najveća zgrada sa najviše stambenih 
jedinica za sve one koji su dali najveći 
doprinos u Republici Srpskoj. 
 

 
 
-Od planiranih 50 miliona maraka do sada 
je za stambeno zbrinjavanje boračkih 
kategorja u RS  izdvojeno 37.5 miliona 
maraka, naglasio je Ristović       
Načelnik opštine Prijedor Marko Pavić je 
istakao da je već odreñena lokacija za 
izgradnju nove stambenu zgradu sa 70 
stanova  za ove kategorije koja bi trebala 
biti završena do kraja iduće godine, te da 
se izgradnjom i te stambene zgrade 
Prijedor približava konačnom rješenju 
stambenog pitanja boračkih kategorija. 
- Ja sam danas i srećan i zadovoljan što 
možemo dijeliti sreću sa onima koji će 
dobiti stanove i sjetimo se onih koji su 

poginuli da bi nama svima danas bilo 
bolje, rekao je Pavić poželivši sreću svima 
onim koji su danas dobili stanove.  
Predsjednik Boračke organizacije 
Republike Srpske Pantelija Ćurguz je 
najavio nove inicijative.  
- Vlada RS je najavila  kredite i rješavanje 
statusnih pitanja demobilisanih boraca i 
njihovih porodica. Uvjeren sam da će se u 
Republici ova problematika rješavati po 
principu «podrazumijeva se» da država 
ima obavezu da uvažava i cijeni one koji 
su dali živote i one koji su se borili za 
nju.rekao je Ćurguz. 
Zorica Savić je do sada živjela sa djedom i 
sticem u selu Busnovi. Oca Zorana nije ni 
zapamtila. Poginuo je kada je imala samo 
dvije godine a majka je napustila odmah 
nakon očeve pogibije.  
- Ovaj stan mi puno znači zbog oca, zbog 
uspomena na njega, kaže kroz plač Zorica.  
NJen deda Slavko ističe da mu stan koji je 
dobio mnogo znači upravo zbog unuke i 
zbog toga što mu je sin izgubio glavu za 
Republiku Srpsku. 
-Znači mi puno da dijete mog poginulog 
sina ovo društvo pogleda i pokaže 
humanost prema njenui da se neko sjetio 
njegovog djeteta, kaže deda Slavko sa 
suzama u očima. 
Gordana Medić je supruga poginulog borca 
i današnji dan je za nju poseban. 
- Danas sam najsretnija žena na svijetu kao 
i moje dvije kćerke sa kojima živim, jer 
sam 18 godina čekala da riješim stambeni 
problem i zahvaljuem se svima onima koji 
su radili na tome da dobijem ovaj stan, 
kaže Gordana kojoj je muž Miodrag 
poginuo kada je starija kćerka imala 8 
godina a mlaña samo 8 mjeseci.  
Na području opšine Prijedor do sada je po 
raznim osnovama stambeno zbrinuto 275 
porodica poginulih boraca i ratnih vojnih 
invalida 
 
Doobukom do novog zapošljavanja 
 
Načelnik opštine Prijedor Marko Pavić 
potpisao je sa prestavnikom firme „Inving 
invest inženjering“  iz LJubije ugovor 



______________________________________________________Informator____________ 

__________________________________________________________Opština Prijedor___ 

vrijedan 22 500 KM za  doobuku 15 
radnika koji će potom dobiti i posao u 
ovom preduzeću. 
-Opština Prijedor je predvidjela 
stimulativna sredstva za 
samozapošljavanje, sertifikaciju , ali i 
doobuku radi zapošljavanja nezaposlenih 
radnika i  mislim da je potpisivanje ovog 
ugovora  pozitivan primjer da 15 radnika  u 
vrijeme svjetske ekonomske  krize uz 
doobuku doñe do posla, kazao je Pavić. 
On je potvrdio da je posebno interesantno 
da je riječ o zapošljavanju radnika za 
pdoručja LJubije  i oživljavanje ovog 
nekada razvojenog rudarskog mjesta. 
-Pored toga očekujemo da ovaj koncept 
prekvalifikacije i dokvalifikacije podrži i 
Vlada RS i da zajednički nastupamo prema 
privrednim subjektima što će imati daleko 
veće efekte, rekao je Pavić dodajući da će 
na ovaj  način biti otvoren proces u 
Prijedoru jer  očekuje da  u narednom 
periodu na ovaj načij do zaposlenja doñe 
još stotinjak radnika. 
 

 
 
Predstavnik firme „Inving invest 
inženjering“ Goran Bojić potvrdio je da će 
opština Prijedor već podržala sertifikaciju 
preduzeća čime je omogućen izlazak na 
treće tržišta. 
-Ovo je prvi put da dobijamos timulaciju 
kao malo is rednje preduzeće za 
zapošljavanje nove radne snage i za prijem 
novih 15 radnika, odnosno njihovu 
prekvalifikaciju biće uloženo oko 1500 
KM po radniku, rekao je Bojić. 
On je potvrdio da su ovoj firmi potrebni 
radnici metalske struke, i to tokari, bravari, 
alatničari ,a da su se za doobuku prijavili 
konditori, pekari i radnici sa biroa za čija 
zanimanja nema potražnje na tržištu rada. 

Firma  „ Inving invest inženjering“ iz 
LJubije nastala privatozacijom 
nekadašnjeg „Elkera“ zatovreni je 
tehnološko sistem proizvodnje elemenata  
za prenos i distribuciju električne energije   
i  jedini je proizvoñač  u RS i BiH koji 
proizvodi  te elemente za naše tržište i 
izvozi na regionalno tržište.Trenutnpo 
zapošljava 16 radnika, a u proteklom 
periodu je uloženo oko 1,450 miliona eura 
za nabavku i instaliranje oko 200 mašina i 
razvojne  programe za prenos i distribuciju 
električne energije. 
 
Potpisani ugovori o samozapošljavanju 
 
 
Načelnik opštine Prijedor Marko Pavić 
potpisao je  ugovore sa 23 korisnika 
podsticajnih sredstava  iz opštinskog 
budžeta u iznosu od 100 000 KM iz dijela 
programa samozapošljavanja. 
-Opština Prijedor je predvidjela 
stimulativna sredstva u oblasti 
zapošljavanja i proizvodnje u iznosu od 1,5 
miliona KM i današnje potpisivanje 
ugovora  za samozapošljavanje još jedan je 
pozitivan primjer jer će kroz niz 
djelatnosti, od kojih su neke i deficitarne u 
ovdašnjoj privredi  dovesti do novog 
zapošljavanja , kazao je Pavić. 
 

 
 
On je potvrdio da je opština Prijedor 
prihvatila njihove biznis programe , tako 
da su oni koji su kandidovali projekte  u 
oblasti poljoprivredne proizvodnje dobili  
po 4000 KM, u zanatskoj 5000 KM i u  
kućnoj  radinosti  3500KM. 
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-Ovakav vid stimulacije treba preuzeti i 
Republika i država i da na ovaj način 
trebamo rješavati nezaposlenost jer mi više 
nemamo velikih kombinata i firmi koje 
zapošljavaju na hiljade radnika nego nam 
je svako radno mjesto bitno, a najisplativije 
je ono koje se otvara na vlastitom imanju i 
vlastitim sredstvima, rekao je Pavić 
dodajući da će opština istrajati u realizaciji 
ovakvih programa koji dovode do 
smanjenja broja nezaposlenih radnika. 
Jedan od  preduzetnika koji je dobio 
sredstva u iznosu od 5000 KM za 
samozapošljavanje u maloj privredi, u 
obućarskoj djelatnosti je i  Miroslav  Katić 
koji namjerava da  dobijena sredstva 
iskoristi za nabavku nove mašine i 
kvalitetniju opravku obuće u vlastitoj 
obučarskoj radnji. 
Ovim i sličnim programima podsticaja 
zapošljavanja , opština Prijedor je znatno 
doprinijela da sa evidencije prijedorske 
filijale Zavoda za zapošljavanje bude 
skinuto, odnosno da do posla doñe 1 111 
radnika prema podacima iz ove filijale u 
periodu do 31.avgusta tekuće godine . 
 
 
Otvoreno sportsko igralište u Trnopolju 
 
Na radost  najmlañih stanovnika Trnopolja   
u ovom naselju je otvoreno sportsko 
igralište. Načelnik opštine Marko Pavić 
potvrdio je da je opština Prijedor na ovaj 
način  realizovala još jedan sportski 
projekat za šta je lokalna zajednica 
izdvojila oko 40 000 KM. 
-Mi smo prepoznali potrebu djece i mladih 
za sportskim terenom u ovom mjestu jer je 
to zabava koju vole i  koja im omogućava 
bavljenje sportom , ali   ih ujedno  odvlači 
od kafana i ulice, kazao je Pavić. 
Predstavnik Savjeta MZ Trnopolje Vlado 
Baltić  je rekao da radost dijeli sa mladima 
Trnopolja što je  konačno i ovdje izgrañeno 
igralište. 
-Još kada sam ja išao u školu, a to je bilo 
davno, priželjkivali smo jedan ovakav 
prostor za igru i druženje, jer je Trnopolje 
udaljeno od grada i naša omladina u 

večernjim časovima nema mnogo 
mogućnosti i prostora za druženje, tako da 
je ovo prava stvar koju je uradila opštinska 
vlast, rekao je Baltić dodajući da je 
posebno značajno što se igralište nalazi u 
blizini škole i prostorija sportskog kluba. 
 

 
 
Ovo je  jedno od 35 višenamjenskih 
igrališta koje je opština Prijedor u 
potpunosti izgradila i osvijetlila, tako da 
djeca i omladina pogotovo u ljetnjim 
mjesecima do kasno mogu koristiti ove 
terene za zabavu. 
 
Prijem za Veru Crvenčanin Kulenović 
 
Načelnik opštine Prijedor Marko Pavić 
primio je  povodom 38.književnih susreta 
na Kozari , Veru Crvenčanin Kulenović, 
suprugu Skendera Kulenovića te redovne 
goste na ovom manifestaciji akademike 
Svetozara Koljevića i Matiju Bećkovića. 
-Ovogodišnji susreti su u znaku 
obilježavanja 100-te godišnjice od roñenja 
Skendera Kulenovića i posjeta njegove 
supruge koja ima 92 godine i poštovanje 
koju iskazuje  nama, kao organizatorima 
ove manifestacije i gradu Prijedoru, 
posebno nam je značajno, rekao je Pavić. 
On je dodao da je ovo bila prilika na 
prisjećanje na dosadašnje susrete i na 
manifestacije kojima se obilježava 
ovogodišnji jubijel. 
Vera Crvenčanin Kulenović je istakla da 
njoj ostaje jedino da izrazi veliku 
zahvalnost svim onima koji su i do sada, pa 
i ove godine , ostavili ne samo trag nego i 
trajno sjećanje  da je Skender bio pripadnik 
ovog  naroda Kozare i Potkozarj 
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-Nikad istorija neće moći da vrednuje 
stradanje jedne nacije kao što to čini pisac, 
a ako je nešto u Skenderovom djelu trajno 
vrijedno za sva buduća pokoljenja, pored 
njegovih literarnih vriejdnsot , je upravo to 
što je   Kozaru i stradanje naroda Kozare 
postavio kao vječni dokaz koja treba da 
saznaju sva buduća pokoljenja saznaju, 
rekla je Crvenčanin. 
Akademik Matija Bećković je istakao da je 
Skender Kulenović vidi kao najmilijeg sina  
srpskog jezika, pjenika  najsrpskijeg  
antifašističkog krika ne samo u Drugom 
svjetskom ratu nego za sva vremena. 
-Taj krik se zvao Stojanka majka 
Knežopoljka, rekao je  Bećković. 
Nakon prijema održan je okrugli sto na 
temu „ Skenderova trajanja“ gdje su 
učesnici ovogodišnjih susreta govorili o 
trajnoj vrijednosti Skenderovog imena i 
djela. 
 
Prvo kolektivno vjenčanje u RS 
 
Prijedor je bio  domaćin prvog kolektivnog 
vjenčanja u Republici Srpskoj i BiH na 
kojem je   sudbonosno „da“ izgovorilo 
deset mladih parova iz grada na Sani, ali i 
iz Gradiške. 
Budući da  je bio lijep jesenji dan, pored 
rodbine i prijatelja mladenaca, ovo 
vjenčanje je posmatrao i veliki broj 
Prijedorčana  ispred zgrade Opštine. 
Umjesto običajenog  prisustvo odbornika 
lokalnog parlamenta ovaj put zamijenio je  
načelnik opštine Prijedor Marko Pavić. 
 

 
 
-Nastojaćemo da ovakva vjenčanja postanu 
dio tradicije naše opštine i da tako mladima 
koji stupaju u brak pružimo podršku, 
ohrabrimo ih za budući zajednički život i 
čestitamo im sklapanje braka, rekao je 
Pavić  čestitajući mladencima. 
On je dodao da je ovo bio ujedno i  način 
da opština pomogne onim parovima koji 
nisu u mogućnosti da prave glamurozne 
svadbe kako bi im vjenčanje zauvijek 
ostalo u lijepom sjećanju.  
Meñu  parovima koji su izabrali ovaj 
zanimljivi način stupanja u bračne vode je i 
novinar lokalne RTV stanice Nenad 
Knežević koji  se vjenčao sa Majom 
Milinkovi ć.  
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-Ovo je  neponovljiv doživljaj i jedinstvena 
prilika koju nismo željeli  propustiti. 
Ispunila nam se želja da smo imali  
vjenčanje drugačije od uobičajenog, rekao 
je Knežević koji sa, sada već suprugom 
Majom, ima tromjesečnu kćerku Ivu. 
Organizatori i pokrovitelji ove jedinstvene 
manifestacije bili su opština Prijedor i 
Informativno-poslovni centar „Kozarski 
vjesnik“, koji su parovima obezbjedili 
vjenčanicu, bidermajer, fotografije, 
prigodan koktel i po 300 KM.  
 

 
 
Kao i na svakoj pravoj svadbi, poslije 
potpisivanja u matičnu knjigu vjenčanih , 
razmjene burmi i poljubaca, stigla je i 
velika svadbena torta  te ples mladenaca , a 
sve zvanice je zabavljao tamburaški 
orkestar Kulturno-umjetničkog društva 
„Milan Egić. 
 
 
Održani 5.Dani meda  
 
Ove godine prijedorski pčelari su  proizveli 
svega 5 tona meda što je ne samo 
poražavajuće u odnosu ne prethodnu 
godinu kada je proizvedeno oko 140 tona 
meda, već je ovo najslabiji rod od kada 
postoji pčelarstvo na području prijedorske 
opštine.  
Na otvaranju Privredno-turističke 
manifestacije «Dani meda» na malom 
gradskom trgu u Prijedoru predsjednik 
Udruženja «Prva pčela» Rajko Radivojac 
je istakao da su razlozi za ovako slab rod 
isključivo vremenske prilike jer je 
bagremova paša skoro potpuno omanula, i 

prinosi su apsolutno simbolični tek toliko 
da se održi kontinuitet ove manifestacije.  
- Na ovoj petoj po redu trodnevnoj 
manifestaciji, okupilo se 25 izlagača iz 
Prijedora, ali i iz Rudog, Gradiške, 
Banjaluke, Novog Grada  i Sanskog Mosta 
koji su predstavili dio njihove godišnje 
proizvodnje meda i paletu ostalih pčelinjih 
proizvoda, rekao je Radivojac. 
 

 
 Za podsticaj pčelarstvu u budžetu opštine 
ove godine planirano je da bude izdvojeno  
nešto manje sredstava nego prošle godine 
kada je izdvojeno  15.000 KM, a pravo na 
dvije KM po košnici imaju proizvoñači 
koji u pčelinjacima imaju najmanje 80 
društava, a pčelari imaju pravo i na 
podsticaj iz budžeta Republike Srpske. 
 

 
 
Tomislav Pavić se pčelarstvom bavi preko 
30 godina i ima oko 150 košnica koje su 
stacionirane u Budmlić Japri izložio je 
svoje proizvode od meda, iako kaže da je 
godina bila lošija od svih prethodnih. 
-Nama je potreban podsticaj od Vlade RS i 
bila bi veliak greška ako ga ne dobijemo 
jer su nam ta sredstva potrebna da bi 
nabavili lijekove i da bi nam društva 



______________________________________________________Informator____________ 

__________________________________________________________Opština Prijedor___ 

preživjela. Osiromašeni smo totalno iako je 
ovo što je izloženo vrhunskog kvaliteta, 
kao recimo propolis, med u saću, med od 
vrijeska i livdski med, rekao je Pavić. 
Na području Prijedora pčelarstvo je u 
porastu jerje  u teškoj ekonomskoj situaciji 
i to jedan od načina da se preživi i ovom 
djelatnošću  se bavi oko 300 ljudi koji 
posjeduju oko 10.000 košnica, a koji su 
organizovani u tri udruženja ''Prva pčela'', 
''Kozarac'' i ''Omarska''.Ovu manifestaciju 
zajednički organizuju tri opštinska 
udruženja, a generalni pokrovitelj ''Dana 
meda'' je prijedorska opština.  
 
Priznanja za razvoj  turizma  
 
Povodom Svjetskog dana  turizma juče su 
u  Administrativnoj službi  opštine Prijedor 
promovisane dvije zčlatne turističke ruže i 
sedam poesbnim  priznanja koje su lokalna 
zajednica i turistički radnici ove opštine 
dobili  u Brčkom u okviru koncepta emisije 
„ Turizam plus“  Radio televizije 
RS.Načelnik opštine Prijedor Marko Pavić 
je istakao da je opština Prijedor dobila 
Zlatnu turističku ružu  za 2010.godinu za 
doprinos u razvoju turizma  i kategoriji 
jedinice lokalne samouprave. 
 

 
 
-Mi u Prijedoru želimo  da turizam postane 
privredna grana, a ne zabava za pojedince 
ili neke grupe i želimo da pokažemo da se 
od turizma kao privredne grane može 
živjeti, kazao je Pavić. 
On je dodao da je značaj dobijenih 
priznanja utoloko veći ako se za da je u 
opštini Prijedor tek nedavno formirana 

Turistička organizacija  i da u oblasti 
turizma nemamo iskustvo. 
-Uprkos toj činjenici uspjeli smo da za  
kratko vrijeme našu opštinu i predstavimo  
kao destinaciju u koju treba da dolaze 
turisti i kojoj se ima šta vidjeti. Pored toga 
imamo i  niz manifestacija koje 
organizujemo i koje su  su dobile priznanja 
jer imaju turističko-poslovni karakter  i 
nadam se da će i to doprinijeti 
obogaćivanju turističke ponude, rekao je 
Pavić dodajući da uz planinu Kozaru i 
rijeku Sanu postoje uslovi za razvoj  
zdravstvenog, konkgresnog i vjerskog 
turizma. 
 

 
 
Direktor Turističke organizacije opštine 
Prijedor Amira Ganić  istakla da su  oni 
dobili dva posebna priznanja za promociju 
i razvoj turizma i manifestaciju „ Dani 
zime na Kozari“. 
-Ovo je za nas veliko priznanje i podstrek 
za dalji rad, kazala je Ganićeva. 
Ona je dodala da su pored ovih posebna 
priznanja dobili i Nacionalni park  Kozara i 
Udruženje „ Promotur“ koji se bavi 
odgovornim seoskim turizmom priznanje 
za promociju turizma  te Hotel  „Prijedor“  
sa smještajne kapacitete , dok je još jednu 
Zlatnu turističku ružu dobio Eko centar 
„LJekarice“  u kategoriji turistički 
projekat. 
 
38.Književni susreti na Kozari 
 
Nastupom  pjesnika Zavičajnog kruga i 
prigodnom besjedom  laureata 
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ovogodišnjih 38.  književnih susreta na 
Kozari Dare Sekulić u Gradskoj čitaonici  
završena je ova kulturna manifestacija koja 
je okupila desetak  najvećih imena 
savremenog pjesništva. 
Susrete, koji su  ove godine bili  u znaku 
obilježavanja 100 godina od roñenja 
Kulenovića, otvorio je načelnik opštine 
Prijedor Marko Pavić koji je  rekao da je za 
taj grad izuzetna čast da ugosti renomirana 
pjesnička imena, te poželeo da im Kozara 
postane inspiracija i da se uvijek vraćaju 
ovim susretanjima. 

 
 
Pavić je uručio Povelju ''Skender 
Kulenović'' ovogodišnjem dobitniku ove 
književne nagrade Dari Sekulić, pjesnikinji 
iz Sarajeva za knjigu pjesama ''Go 
pauk''.Centralna manifestacija pod 
nazivom „ Pjesničko podne“ održana je u 
subotu na Mrakovici gdje je laureatu  
uručen novčani dio nagrade „ Skender 
Kulenović“ i  statueta rudara, generalnog 
pokrovitelja kompanije Arcelor Mital. 
Nagrañena pjesnikinja Dara Sekulić je 
izjavila da je ovaj trenutak i nagrada čine 
uzbuñenom, jer sa Skenderom ima isti 
jezik - jezik kraja, jezik Krajine. 
 

 
 

 
-Prekrasni su susreti na Kozari, bila sam na 
mnogim književnim druženjima , ali sam 
uvijek najnesretnija i najtužnija kada 
doñem na Kozaru.Najnesretnija zbog 
tragedije kozarske koju sam i sama kao 
dijete preživjela na Kordunu. Kozara je 
simbol mog ratnog djetinjstva , mojih 
mrtvih roditelja i moje braće i sve njih 
nañem tu pošto ne znam gdje su 
sahranjeni, kazala je pjesnikinja. 

 
Na ovom svojevrsnom času lijepe 
književnosti, učestvovali su, izmeñu 
ostalih, pjesnici Matija Bećković, Svetozar 
Koljević, Dobrica Erić, LJubivoje 
Ršumović, Zlata Kocić, ðorño Sladoje i 
drugi.  U programu je nastupila  i dramska 
umjetnica Radenka Ševa, koja je govorila 
stihove poeme ''Stojanka majka 
Knežopoljka'' čiji je tvorac Skender 
Kulenović, a u muzičkom djelu etno grupa 
''Trag''. 
Pokrovitelj ove kulturne manifestacije je 
Ministarstvo prosvjete i kulture Republike 
Srpske, domaćin i organizator opština 
Prijedor, a saorganizatori grad Banjaluka i 
opštine Potkozarja. 
____________________________      
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